
Maandag 16 december:
stand van zaken schoonmaak;
verzuimprotocol;
vervolg MTO;
opleidingsjaarplan 2025.

Half jaar cijfers;
Personeelshandboek;
Budgetcoaching;
Reis- en parkeerkosten;
Bufferuren peutergroep medewerkers;
Sluiting opvang dag na Hemelvaart; verplichte vrije dag;
Onderwijsregio's.

Wat is er onder andere behandeld in de
vergadering van 4 november?
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Nieuwsbrief medezeggenschap
SCIO Raad

16 december 2024
10 februari 2025
24 maart 2025
19 mei 2025
30 juni 2025

De volgende
vergaderingen 
staan gepland op:
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Marjan Terpstra zal per 1 juli 2025 met pensioen gaan.
Daarom is in oktober de procedure gestart voor het
werven van een nieuwe bestuurder. 
De medezeggenschap is hierin ook vertegenwoordigd.
Namens de SCIO Raad hebben Raymond Alders, 
Maaike Klein en Ingrid Koster deelgenomen aan de
sollicitatiegesprekken om op deze manier de belangen
van alle ouders en medewerkers te behartigen.

Werving nieuwe bestuurder

Wat staat er de volgende
vergadering o.a. op de planning?

De notulen zijn op te vragen via:
sr@sciogroep.nl.

Medewerkers kunnen de notulen na
vaststelling vinden op Sharepoint
(startpagina-publicatie notulen-SCIO
Raad), Google Drive (Home-SCIO Raad)
en Plek.

Geïnteresseerd in de notulen?

mailto:sr@sciogroep.nl


Voorheen waren alle scholen vertegenwoordigd in de GMR. In de SCIO Raad zijn 6 leden
afkomstig uit de medezeggenschap van de scholen en heeft dus niet meer iedere school
vertegenwoordiging in de SCIO Raad. Om de lijntjes kort te houden is ieder lid gekoppeld aan
twee scholen. Op deze manier kan iedere medezeggenschapsraad makkelijk in contact komen
met de SCIO Raad. 

De verdeling is als volgt:
Gerard Heckman                          
Ingrid Koster                                  
Janine Lieshout                       
Minou Lagrand                              
Monique Smit                                 
Raymond Alders  

Mijn naam is Natascha van Berge en sinds september vorig jaar ben
ik werkzaam bij SCIO als Teamcoördinator van het Ooievaarsnest en
de Zwaaghalsjes. Ik wil graag van deze gelegenheid gebruikmaken
om mezelf aan jullie voor te stellen, nu ik ook ben aangesteld als lid
van de SCIO Raad, via de Ondernemingsraad (OR).

Ik woon in Enkhuizen samen met mijn man en onze twee dochters. 
In mijn vrije tijd geniet ik ervan om met mijn gezin dagjes uit te
plannen. Gezelligheid en quality time samen zijn voor mij erg
belangrijk.
Wat betreft mijn werkstijl ben ik een positief, nieuwsgierig en
flexibel persoon. Ik houd ervan om eerlijk en open te communiceren.

Mijn beslissing om in de SCIO Raad te gaan zitten, komt voort uit
mijn verlangen om meer inzicht te krijgen in de werking van het
bedrijf. Ik ben benieuwd naar de verschillende processen en hoe we
deze kunnen verbeteren. Het allerbelangrijkste voor mij is echter
dat ik een positieve bijdrage kan leveren aan het welzijn van mijn
collega’s en kan helpen waar dat nodig is.
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SCIO Raad leden stellen zich voor:

Koppeling medezeggenschap scholen aan SCIO Raad leden

Natascha van Berge  

Fluitschip en Zonnewijzer
Ooievaarsnest en KlimOp
Socrates en Tweemaster
Socrates en Universum
Bussel en Wereldwijzer
Klipper De Bres & Dubloen en Montessori



Als je een vraag hebt aan de SCIO Raad, dan verzoeken we je om eerst contact op te nemen 
met de oudercommissie of medezeggenschapsraad van jouw locatie. Medewerkers opvang
kunnen contact opnemen met Natascha van Berge, Maaike Klein of Helmy Koopman. 
Via hen kan er een punt ingebracht worden in de SCIO Raad of contact gezocht worden met één
van de leden. De SCIO Raad is ook te bereiken via sr@sciogroep.nl

Vragen aan de SCIO Raad?
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Mijn naam is Ingrid Koster-Wognum en ik werk sinds 2018 als 
kwaliteitscoördinator op het Ooievaarsnest. Hiervoor stond ik 
13 jaar met veel plezier voor de klas op OBS de Klipper (Dubloen). 

Ik woon in Hoorn samen met mijn man en 2 dochters van 15. Naast mijn werk als
kwaliteitscoördinator geef ik ook jaarlijks aandachtslessen (Mindfulness) in groep 1 t/m 8 volgens
de methode van Eline Snel - Stilzitten als een kikker. Erg leuk om te doen omdat ik 8 weken lang
een half uur aanwezig ben in elke groep en daardoor alle kinderen bij naam en gezicht ken.

Ik zit namens de personeelsgeleding in de SCIO Raad en ben vanuit de GMR betrokken geweest
bij het proces van GMR, COR en OR naar 1 SCIO Raad. Ik ben leergierig en nieuwsgierig, dus ik vond
het heel interessant en leuk om met dit proces mee te doen. Daarnaast vind ik het leuk dat ik nu
kan ervaren hoe we vanuit verschillende geledingen steeds meer tot samenwerking komen
binnen 1 geleding. Ik vind het belangrijk om de verbinding met elkaar op te zoeken en dat kan
prima in deze raad. Leren van en met elkaar!

Op schoolniveau zitten we op het Ooievaarsnest sinds dit schooljaar ook met alle geledingen
tegelijk bijeen, een week voor de SCIO Raad komen we bijeen en praten we met elkaar over
onderwerpen bovenschools, maar vooral natuurlijk ook op schoolniveau.
We hopen met de SCIO Raad op een mooie gezamenlijke toekomst waarin we ons inzetten voor
de belangen van medewerkers en ouders binnen Opvang & Onderwijs!

Ingrid Koster-Wognum 
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